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Zápis z 5. zasedání Investiční komise konané dne 25.01.2024 „Per 
rollam“ 

 
 
Přítomni: Ing. Ladislav Mikulka - předseda komise, Ing. Pavel Perutka, Ing. Arch. Tomáš Pospíšil,  
Ing. Jakub Kučera, Petr Malý - členové komise, zástupce vedení města Ing. Václav Urban – 
místostarosta  
 
Omluveni: -- 
 
Tajemník: Ing. Jiří Uher 
 
 

1. Lesní školka Kalvodova - demolice 

 

Ing. Uher – na základě diskuse k bodu lokalita Kalvodova na 4. zasedání Investiční komise se 
členové komise mohli osobně seznámit se stavem objektů lesní školky na ul. Kalvodova a hlasovali 
o níže uvedeném usnesení. Objekt SO 03 – bývalá administrativní budova je dle stanoviska 
některých členů Investiční komise v dobrém technickém stavu a je možné tento objekt 
rekonstruovat za účelem bydlení. 

Oddělení investic v tuto chvíli chystá žádost o dotaci na demolici všech budov, žádost o dotaci musí 
být podána do 05.02.2024. 

Po dohodě s vedením města bude podána žádost o dotaci na demolice všech budov jako celek, 
následně rozhodne zastupitelstvo města v případě jejích přidělení, zda dotaci využije, či nikoliv.  

Navržené usnesení: 

Investiční komise doporučuje radě města nezahrnovat objekt SO 03 do dotačního záměru  „Lesní 

školka Kalvodova – demolice“.  

Hlasování: pro: 4  proti: 1   zdržel se: 0 
  Návrh byl přijat. 

 

 

 

 

 

 

Zapsal:  Eva Rajčulová 


